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Ambtsbericht 
 
Onderwerp 
Informatievoorziening voor de beantwoording van Kamervragen van de leden Leijten en Hijink (beiden 

SP) over lekkende zorgdata 

 

De leden Leijten en Hijink (beiden SP) hebben Kamervragen gesteld aan de ministers van Binnenlandse 

Zaken en Koninkrijksrelaties en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de staatssecretaris van 

Koninkrijksrelaties en Digitalisering over een lek met betrekking tot zorgdata. Dit ambtsbericht dient ter 

verschaffing van informatie aan het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport voor de 

beantwoording van de vragen 7 en 8. 

 

Vraag 7 

Klopt het dat er melding van dit datalek is gedaan bij de Autoriteit Persoonsgegevens? Zo ja, waarom zijn de betreffende 

huisartsen en patiënten niet geïnformeerd over het datalek? 

 

Informatie voor beantwoording vraag 7: 

Over individuele meldingen en zaken doet de Autoriteit Persoonsgegevens (AP) in het kader van eventueel 

onderzoek in principe geen uitspraken. De AP beoordeelt momenteel of er een meldplicht is zowel aan 

huisartsen als aan patiënten. Echter kan dit niet worden bepaald op basis van alleen het Follow the Money 

artikel waarnaar wordt verwezen in de Kamervragen. 

  

Vraag 8: 

Erkent u dat alsnog alle betrokkenen in dit datalek – zowel patiënten als huisartsen – moeten worden ingelicht conform de 

AVG? Hoe gaat u hierop toezien? 

 

Informatie voor beantwoording vraag 8: 

In lijn met de informatie voor de beantwoording van vraag 7, moet de AP eerst vaststellen wat er is 

gebeurd en kan ze daarna pas beoordelen of en zo ja welke vorm van toezicht en/of handhaven het meest 

geschikt is. 


